

**Furnished Apartment**  
**Mainaustrasse 43, 8008 Zürich**

<b>Apartment</b>	Mainau 8	<b>Floor</b>	1st	<b>W/D</b>	1st floor	<b>Parking</b>	on request
<b>Size</b>	78 m <sup>2</sup>	<b>Balcony</b>	no	<b>Dishwasher</b>	yes	<b>Pets</b>	on request
<b>Bed rooms</b>	2	<b>Elevator</b>	yes	<b>Bed sofa</b>	1	<b>Pub. transp.</b>	Feldeggstrasse
<b>Bath room</b>	1	<b>Stairs/entrance</b>	3 steps	<b>TV/Wifi</b>	yes	<b>Shopping</b>	Migros/Coop
<b>Rent/month</b>	CHF 4350	<b>Cellar/attic</b>	on request	<b>Cleaning</b>	weekly	<b>District</b>	Kreis 8

Modern and quiet 2 BR apartment in the middle of the Seefeld with bright and generous living area and high standard furnishing. Both bedrooms have a double bed and the bed sofa in the living room provides additional space for guests. Public transport is just down the road and a 10-minute walk will take you to the lake. Fine dining, lively bars and leisure facilities are nearby.

The apartment is fully equipped including flat screen TV, HiFi and DVD. Household appliances both large and small are provided (dishwasher, microwave, coffee machine, kettle, toaster, vacuum cleaner, iron, hairdryer) and in the kitchen the normal utensils such as pots, pans, dishes and cutlery.

If you are staying for a month or more weekly cleaning and change of bed linen and towels are included in the rent.

Parking space is available upon request and additional charges.

---

Moderne und ruhige 3 Zimmer-Wohnung mitten im Seefeld mit heller und großzügiger Wohnbereich und hochwertige Einrichtung. Beide Schlafzimmer verfügen über ein Doppelbett und das Schlafsofa im Wohnzimmer bietet zusätzlichen Platz für die Gäste. Öffentliche Verkehrsmittel sind nur die Straße hinunter und ein 10-minütiger Spaziergang bringt Sie zum See. Gutes Essen, lebhaftes Bars und Freizeiteinrichtungen in der Nähe.

Die Wohnung ist komplett ausgestattet, u.a. mit Flatscreen TV und WiFi. Ein Bettsofa im Wohnzimmer bietet einen weiteren Schlafplatz für Gäste. Haushaltsgeräte wie Mikrowelle, Kaffeemaschine, Wasserkocher, Toaster, Bügeleisen, Staubsauger und Haarfön stehen zur Verfügung. Die Küche ist mit den üblichen Utensilien wie Töpfe, Pfannen, Geschirr und Besteck ausgestattet.

Ab einer Mietdauer von einem Monat ist die wöchentliche Wohnungsreinigung sowie Bett- und Frotteewäschewechsel im Mietzins inbegriffen.

Parkplätze stehen auf Anfrage und gegen Aufpreis zur Verfügung.





